
Styrelsemöte 4 
 

Mötesprotokoll  

2020-10-26 18:03  

Borgen 
 

Närvarande:  

Anton Domby  Ordförande 

Andrea Johansson Vice ordförande 

Robin Nilsson Ekonomiansvarig 

Marie Theander Kommunikationsansvarig  

Fabian Svanberg  Projektansvarig  

Hanna Johansson Fastighetsansvarig  

Felicia Thiers Eventansvarig  

Henrik Simonsson Näringslivsansvarig  

Hampus Sjöblom  Utbildningsansvarig  

Cornelia Biller Marknadsföringsansvarig 

 

Adjungerande: 

Ida Granrot Valberedningen 

Johanna Lönnesjö  Valberedningen  

Emma Angebrant Valberedningen 

Victoria Friman  Valberedningen 

 

 

 

1. Mötet öppnar  Anton Domby öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av röstlängd  10 röstberättigade. 

 



3. Mötesfunktionärer  Anton Domby valdes till  

mötesordförande. 

Marie Theander valdes till sekreterare.  

Andrea Johansson & Hanna Johansson  

valdes till justerare tillika rösträknare. 

 

4. Adjungerande  Ida Granrot, Valberedningens  
ordförande. 
Johanna Lönnesjö, ledamot i  
Valberedningen. 
Victoria Friman, ledamot i  
Valberedningen. 
Emma Angebrant, ledamot i 
Valberedningen.  

 
5. Fastställande av dagordning Fastställdes med tillägg av handling på  

punkt 13. 
 

6. Prestentationsrunda  -  
 

7. Föregående mötesprotokoll  Föregående mötesprotokoll lades till  
handlingarna. 
 

8. Projektledare informerar Valberedningen fick tillslut in många  

nomineringar och höll många intervjuer.  

Valberedningen hittade en person att  

nominera till varje post.  

Till nästa termin önskas längre tid att  

genomföra intervjuer och överläggning 

på. 

Valberedningen lämnade mötet kl  

18.16.  

 

9. Information: Presidiebeslut  Robin tog ett presidiebeslut att  



nominera Emil Nilsson och Robert 

Simonsson till revisorer.  

 

10.  Beslut: Höstmöte via Zoom Mötet beslutade att hålla Höstmötet  

2020 via Zoom. 

 

11. Diskussion: Revisorsberättelse Föregående revisorer skickade 

Stadgan ska fixas 

Robin informerade om att  

utskottsansvariga bör föra protokoll under 

verksamhetsåret 20/21 att tillföra 

verksamhetsberättelsen.  

 

12. Information: Budget Robin har sänkt Agora-dagens  

inkomstkrav efter att Helsingborgs Stad  

dragit in hyran för Helsingborgen. Mötet  

diskuterade eventuell renovering av  

Helsingborgen. 

Robin informerade också om utskottens  

budgetar. 

 

13. Diskussion: Nytt avsnitt i  Mötet beslutade att lägga till ett avsnitt 

Verksamhetsberättelsen gällande Covid-19 i 19/20 års  

verksamhetsberättelse. 

 

14. Övriga frågor Hampus informerade om ett eventuellt  

nytt system för kursvärderingar.  

 

Fabian informerade om att Internationella  

Veckan skjutits upp en vecka. 

Internationella veckan pågår under vecka 

45.  



 

Hanna informerade om att varmvatten 

stängs av på skolan på torsdag 29/10.  

Campus kommer vara spänningslöst och 

därmed stängt 12/12.  

 

15. Mötet avslutas  Mötet avslutades 18.42.  

 

 


